

After debate thereon, the question being put on the amendment, it was agreed to, by a show of hands: Yeas: 10; Nays: 2.

André Ouellet moved,—

That the motion be amended by inserting the words "in order" after the word "meetings".

After debate thereon, the question being put on the amendment, it was agreed to.

The question being put on the motion, as amended, it was agreed to by a show of hands: Yeas: 10; Nays: 2.

Michael Forrestall moved,—

That the Committee print 1500 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence.

After debate thereon, the question being put on the motion, it was agreed to.

At 4:34 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Après débat, l'amendement est mis aux voix et adopté par vote à main levée comme suit: Pour: 10; Contre: 2.

André Ouellet propose,—

Que la version anglaise de la motion soit modifiée en insérant les mots «in order» à la suite du mot «meetings».

Après débat, l'amendement est mis aux voix et adopté.

La motion, sous sa forme modifiée, est mise aux voix et adoptée par vote à main levée comme suit: Pour: 10; Contre: 2.

Michael Forrestall propose,—

Que le Comité fasse imprimer 1,500 exemplaires de ses Procès-verbaux et témoignages.

Après débat, la motion est mise aux voix et adoptée.

A 16 h 34, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

G.A. Sandy Birch

Clerk of the Committee

THURSDAY, JANUARY 23, 1986
(2)

The Legislative Committee on Bill C-75, An Act to amend the Canada Shipping Act and to amend the Arctic Waters Pollution Prevention Act, the Maritime Code Act and the Oil and Gas Production and Conservation Act, met at 3:46 o'clock p.m. this day, the Chairman, Derek Blackburn, presiding.

Members of the Committee present: Iain Angus, George Baker, Mike Forrestall, Jim Fulton, Morrissey Johnson, Arnold Malone, J. Patrick Nowlan, Peter Peterson, Joe Reid, Fernand Robichaud and Gordon Taylor.

Other Member present: Ray Skelly.

Appearing: The Honourable Donald Mazankowski, Minister of Transport.

Witness: From the Department of Transport: G.R. Stewart, Deputy Commissioner, Canadian Coast Guard.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Monday, October 21, 1985, relating to Bill C-75, An Act to amend the Canada Shipping Act and to amend the Arctic Waters Pollution Prevention Act, the Maritime Code Act and the Oil and Gas Production and Conservation Act. (*See Minutes of Proceedings and Evidence, October 22, 1985, Issue No. 1*)

The Chairman called Clause 1.

Iain Angus moved,—That the Committee concur in the proposed dates for future meetings, which are as follows:

THURSDAY, JANUARY 23, 1986	15:30
THURSDAY, JANUARY 30, 1986	09:30—12:30

LE JEUDI 23 JANVIER 1986
(2)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-75, Loi modifiant la Loi sur la marine marchande du Canada et, en conséquence, la Loi sur la prévention de la pollution des eaux arctiques, la Loi sur le Code maritime et la Loi sur la production et la conservation du pétrole et du gaz, se réunit ce jour à 15 h 46, sous la présidence de Derek Blackburn, (*président*).

Membres du Comité présents: Iain Angus, George Baker, Mike Forrestall, Jim Fulton, Morrissey Johnson, Arnold Malone, J. Patrick Nowlan, Peter Peterson, Joe Reid, Fernand Robichaud, Gordon Taylor.

Autre député présent: Ray Skelly.

Comparaît: L'honorable Donald Mazankowski, ministre des Transports.

Témoin: Du ministère des Transports: G.R. Stewart, Commissaire adjoint, Garde côtière canadienne.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du lundi 21 octobre 1985 relatif au projet de loi C-75, Loi modifiant la Loi sur la marine marchande du Canada et, en conséquence, la Loi sur la prévention de la pollution des eaux arctiques, la Loi sur le Code maritime et la Loi sur la production et la conservation du pétrole et du gaz. (*Voir Procès-verbaux et témoignages du 22 octobre 1985, fascicule n° 1*)

Le président met en délibération l'article 1.

Iain Angus propose,—Que le Comité approuve les dates proposées pour les futures réunions, à savoir:

LE JEUDI 23 JANVIER 1986,	à 15 h 30
LE JEUDI 30 JANVIER 1986,	de 9 h 30 à 12 h 30